

## HOME DELIVERY SERVICE

府上送貨服務

### Wine Aroma Workshop

Purchase the LE NEZ DU VIN® 54 Wine Aromas Learning Kit and receive a complimentary Wine Aroma Workshop at Gallerie du Vin Central Shop. You will learn more about wine aromas by experiencing the kit while sampling French wine. First come, first served.

### 葡萄酒香氣工作坊

購買「酒鼻子」54種葡萄酒香氣學習工具，即可免費參加於Gallerie du Vin中環店舉辦的葡萄酒香氣工作坊。您可透過品嚐法國葡萄酒，即時運用透過「酒鼻子」學習的葡萄酒香氣知識。名額有限，先到先得。



**New** 新

### LE NEZ DU VIN® 54 Wine Aromas Learning Kit

「酒鼻子」54種葡萄酒香氣學習工具

ルネドゥヴァン 54種類ワインのアロマ学習キット

**249.** English 英文版

**250.** Simplified Chinese 中文簡體版

This wine aroma kit includes 54 flasks of essential aromas found in red and white wine, rosé and Champagne, as well as 54 paired illustrated explanatory cards. Each card describes the characteristic of an aroma and lists the wines in which it is found. Comes with an informative guide book and a one-year Hong Kong guarantee.

此葡萄酒香氣學習工具包括盛載54種最常見的紅酒、白酒、玫瑰酒及香檳氣味瓶子，每種香氣均有一張附加插圖的說明卡，標明該種氣味的特性，並列出具備這種香氣的葡萄酒名稱。附一本資料詳盡的手冊及一年香港保養。

**HK\$ 3,790 US\$ 486**

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$3,998)

**Save** 節省 **HK\$ 208**

**New** 新



**DRAGONAIR EXCLUSIVE** 港龍獨家發售

### SPIN-R Watch Winder

SPIN-R 手錶自動上鏈器

スピン-R 腕時計ワインダー

**251.** Soft Touch Matte Olive 啞面橄欖綠色

**252.** Pastel Glossy Piano Pink 鋼琴面粉紅色

This watch winder features super-quiet Japanese motors, energy-saving components and a one-touch design for easy start-up. Multiple programmes can adapt to different watch-winding specifications, 650-1,800 TPD (turns per day) for example, clockwise or counter-clockwise in direction. Available in Olive or Pink. Comes with a one-year manufacturer's guarantee.

Size: 12.6cm(L) x 18.3cm(W) x 17.2cm(H)

採用超靜音日本摩打的手錶自動上鏈器，配備節能元件和單鍵快速啟動功能，還齊備多種程式，可按需求設定不同的上鏈方式，例如：650至1,800TPD（每日轉動圈數）、順時針或逆時針方向轉動。備有橄欖綠及粉紅兩色可供選擇。附一年原廠保養。

尺寸：12.6厘米（長）x 18.3厘米（闊）x 17.2厘米（高）

**HK\$ 1,690 US\$ 217**

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$1,888)

**Save** 節省 **HK\$ 198**